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Svar på interpellation (2011:1) om återuppbyggnaden av gamla förvaltningshuset på 

Tenstagången 55 

Awad Hersi (MP) ställer i en interpellation följande frågor till mig: 

1. Om borgarrådet avser att förvaltningshuset i Tensta ska återuppbyggas eller om 

borgarrådet går emot stadsdelsnämndens beslut om förvaltningens återlokalisering till 

Tensta centrum.  

2. Om borgarrådet avser att stödja de lokala politikerna oavsett parti – när bedömer du att 

återlokaliseringen av förvaltningen kan invigas?  

Som svar på interpellantens synpunkter angående förvaltningshuset i Tensta centrum vill jag 

anföra följande:  

 

Jag delar interpellantens uppfattning om att det är viktigt med en centralt placerad förvaltning 

och att den nuvarande placeringen i Lunda industriområde varken är optimal eller långsiktig. 

Stadsdelsnämndens uppgift är att finnas till hjälp för medborgarna och således bör de placeras 

på ett sådant sätt att den är lättillgänglig.  

 

Frågan om Spånga-Tensta stadsdelsförvaltnings placering är i allra högsta grad en levande 

fråga som vi försöker hitta en bra lösning på. Det finns idag flera möjligheter och förslag som 

nu utreds. Frågan ägs dock av stadsdelsnämnden och bör därför i första hand även hanteras i 

stadsdelsnämnden.  

 

 

Stockholm den 18 maj 2011 

 

Joakim Larsson (M)  

Äldre- och ytterstadsborgarråd 

 


